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Saksnr Tema Ansvarlig

Presentasjon av alle del takere i møte
14/ 22 Referat fra FSU 04.05.22 og møteinnkalling til dagens møte

ble godk jent.

Referat fra SSU 19.05.2022 ble gi tt mulighet til stille
spørsmål til.

Bri tt Ellinor Scott

15/ 22  Ekstra møte i FSU høst 2022
Møte blir den 05.10 - på Teams
Møte i november blir fysisk møte. I hvilken kommune møte
blir er ikke hel t klar t enda.

Bri tt Ellinor Scott

16/ 22  Mandatet for FSU
Mandatet ble gjennomgått for å gjøre oppdraget for FSU
k jent for alle nye møtedel takere.
Overordnet samarbeidsavtale Helsefelleskapet i Sør Rogaland

Bri tt Ellinor Scott

17/ 22 Nettsidene for samhandling og samarbeid mellom SUS og
kommunene ble presenter t.

Kaja R. Brevig

18/ 22  IKART ( Vedlegg 1)
IKART går fra prosjekt til ordinær dri ft fra 01.01.2023.
Stavanger kommune har sendt brev til alle del taker
kommunene og bedt om tilbakemelding på hvilke
kommuner som ønsker å bli med videre, slik SSU har gi tt
anbefaling om.
Stavanger kommune har fått posi tiv tilbakemelding fra
flere kommuner, også fra SUS.
Kommunene tar forbehold om at videre deltakelsen må
innarbeides i økonomiplanarbeidet.

Helge Dragsund

19/ 22  Samhandling i sommer ferien.
SUS har hatt større pasienttilstrømning i juni enn noen
gang før.
Til tross for at 28% av alle pasienter blir behandlet og
sendt ut fra akuttmottak, har det vært stor mengde
innleggelse hele ferien. Det kom inn en del pasienter med
Covid 19, som krevde mye kapasi tet i form av isolater.
SUS gikk inn i grønn beredskap i star ten av ferien.
Sengepostene melder om god samhandling med
kommunene. Noen kommuner har hatt større utfordringer
med å tilby innbyggere t jenester når de var
ferdigbehandlet.
Kirurgisk har hatt utfordringer med eneromsproblematikk
knyttet til Covid 19 pasienter. Reduser t dri ft, til kun Ø-
h jelp, ikke elektive operasjoner. Noe forskyvning av
behandling/ kapasi tet mellom avdelinger med planlagte
operasjoner.
Kvinneklinikken har hatt færre fødsler enn ordinær t og

Alle

https://helse-stavanger.no/seksjon/Samhandling/Documents/Overordnet%20samarbeidsavtale%20Helsefellesskapet%20i%20S%C3%B8r-Rogaland.pdf
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færre syke barn på barneavdelingen.
Psykiatriske avdelinger melder ikke om noe spesielt i ft
samhandling.
Samtlige kommuner melder om god samhandling med SUS.
Ulik grad av vansker knyttet til å ta imot utskrivningsklare
pasienter. Noen kommuner har hatt lokale utbrudd av
Covid 19 i insti tusjoner.
Alle kommunene har hatt store utfordringer med
rekruttering av vikarer til sommer ferieavviklingen og stor
økning i t jenestebehov hos innbyggerne. Det er en stor
faglig utfordring for kommunene.
Sandnes kommune har hatt flere utskrivelser fra
nevrologisk avdeling og stil te spørsmål i ft om Lassa har
hatt lavere kapasi tet enn vanlig om sommeren. SUS melder
at Lassa har hatt ordinær “sommer kapasi tet”.
Bruk av KAD sengene har vær t optimalt. Alle har åpnet for
over føring direkte fra akutt mottak.
Fastlegene melder om stor pågang av innbyggere som var
bli tt syke i ferien. Dette på grunn av endring i regelverk for
å få feriedager igjen ved sykdom i ferien.

20/ 22  Oppfølging av helsefelleskap.  Alle fire
t jenestemodellgruppene melder at de vil ha mandat klar t i
løpet av høsten. De kommer inn med presentasjoner i FSU

Innspill fra Else Hollund. Det må ses på om oppgaver som
er relevante for Tjenestemodellgruppen for pasienter med
flere kroniske lidelser må ses i sammenheng med
oppgaver knyttet til koordinatorrolleprosjektet.

Presentasjon av tjenestemodellgruppen, Psykisk helse
og rus.  (Vedlegg 2)
Gruppa har tatt utgangspunkt i hva som virker og hva som
ikke virker i samhandlingen i dag. Det som ikke virker, er
gi tt oppmerksomhet ved å definere og kategorisere hvilke
brukere og oppgaver som ikke løses og med utgangspunkt
i hva som må til for å lykkes.

Gruppa trenger to avklaringer:
Skal deres arbeid romme t jenester for innbyggere fra 0-
100 år slik som delavtale 2 gjorde? Eller, skal de ha fokus
på innbyggere fra 18 år?
Konklusjon:  Trude går i dialog med Lars Conrad Moe og
gjør en avklaring på hva som vil bli mest hensiktsmessig.

Tjenestemodellgruppa ønsker å ta ansvar for den årlige
fagkonferansen som har vær t arranger t etter avslutningen
av KS læringsnettverk.
Konklusjon:  Det er veldig bra at gruppen vil ta det
ansvaret, så det er ok.

Trude Lønning sender mandatet på nytt til FSU når de siste

Sissel Hauge

Trude Lønning
Virksomhets-leder
MestringsenhetSandnes
kommune
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justeringene deres er gjor t.
FSU tar det opp, men trenger ingen ny presentasjon.

21/ 22  Saker som har konsekvenser for samhandlingen
mellom SUS og kommunene.

Planlagte operasjoner er satt på vent i pandemien. Det er
resul ter t i lange ventelister på or topeded. Det blir ikke satt
inn nye ressurser til dette, det vil der for ta tid før det blir
normaliser t.
Det jobbes med effektivisering, men det kommer ikke noen
til tak som vil ha umiddelbar stor effekt.
Det er viktig at fastleger informeres om dette og er klar
over at det er lengre ventelister enn tidligere.

Alle

22/ 22  Innspill til ny nasjonal helse og Omsorgsplan

Sus planlegger å nytt gi innspill til planen, de vil også legge
ved felles innspillet som FSU sendte på forrige
innspillsrunde.

Sandnes kommune planlegger å sende innspill.
Flere kommuner melder at de ønsker å stille seg bak
Sandnes sitt innspill.

Bri tt Ellinor Scott

23/ 22  Opplæring i bruk av behandlingshjelpemidler
Presentasjon av seksjonsleder Liv Strand (Vedlegg 3)
Konklusjon etter presentasjon:
Når det blir gjort nye innk jøpsavtaler, så settes det opp nye
kurs og kommunen invi teres.

De kursdagene som nå er planlagt, lages det en invitasjon
for, som så sendes ut til kommunene.

Kreftforløp Hjem (Vedlegg 4)
Trenger innspill til kontaktperson/ kontaktpunkt i
kommunene. Det er ønskelig at det er et kontaktsted, ikke
en person.
Noen innspill til dette:
Det kar tleggingsverktøyet som er lovet fra HDIR er ikke
kommet enda.
Fastlegene har ikke hørt om dette. OBS - Gjør det k jent i
kommunene.

Tilslag på søknad fra Nasjonalt
velferdsteknologiprogram (Vedlegg 5)
Kjekt at vi fikk tilskudd! Prosjektleder er på plass.
Det skal arbeides med generiske forløp, ikke diagnose
spesi fikt.

Epikrise til legevakt
Nå mottar Stavanger legevakt epikriser fra de avdelingene
på SUS som de sender pasienter videre til. Det er bra, det
er jobbet lenge for å få dette til.

Liv Strand

Kaja R. Brevig

Helge Dragsund

Helge Dragsund



5

Avdelingene for voksenpsykiatri er de avdelingene som
utpeker seg i negativ retning, ved at dette ikke blir gjor t.

Koordinator i Spesialisthelsetjenesten (Vedlegg 6)
Gjennomgang av prosjekt som star tes opp i Helse Førde og
Helse Bergen

Sissel Hauge

Eventuelt:
Representasjon fra fastlegene:
De tre legene som møter i de ulike møtene i
Fellesfellesskapets fora, hadde hatt behov for noen felles
møter for å samordne informasjon og videre deling.
Ivar Halvorsen beskriver problemstillingen og omfang av
møter og tar det inn til leder av FSU i neste møte.

Nedlegging av Legekontor på Forus
Legekontoret har 3000 pasienter. OBS: Når innbyggere får
ny fastlege må innbyggeren selv be om at journalen blir
flyttet til ny lege. Risiko: Det kan mangle journal i en li ten
overgangsfase.
SUS kan få epikriser i retur fordi det ikke er mottaker. Eller
at epikriser faktisk blir liggende usett i en postboks, hvis
den elektroniske postboksen ikke er r iktig skrudd av.
Dette er et OBS til alle kommuner når det gjøres endringer
som dette.

Koordinatorstilling på SUS
Det gjøres noen endringer i KE på SUS. Det opprettes ny
stilling som koordinator som skal ha fokus på intern
samhandling, den stillingen legges til
Samhandlingsseksjonen. Lyses ut nå, tips og til aktuelle
søkere fra kommunene.
Innspill fra Else Hollund også her - om noen av oppgaver /
funk jsjoner kan bli overlappende eller i ft må settes
sammen med de som arbeider med t jenestemodellgruppen
for personer med flere kroniske lidelser.

Spørsmål om hospi teringsordningen er oppe og går “etter
pandemien”.
Konklusjon:  Kaja R. Brevig tar kontakt med
kontaktpersoner i kommunene. Det må vurderes om
mandatet må fornyes.

Ivar Halvorsen

Ivar Halvorsen

Sissel Hauge

Neste møte:
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Bryne, 31.08.2022

Marianne Sund
rådgiver

Dette brevet er elektronisk godk jent. Skal du svara på brevet, ønsker me at du g jer det elektronisk
via sikker digital innsending.

Vedlegg:
Tittel

20_35249-40 Videreføring av Interkommunalt ambulant rehabiliteringsteam (IKART)
3892114_1860697_0(1)
Mandat tjenestemodellgruppe psykisk helse rus – Kopi
BHM opplæring
Saksfremlegg FSU Kreftforløp h jem
15_13145-8Innvilger tilskudd til DHO i helsefellesskapet Sør-Rogaland over statsbudsjettet 2022
kap. 762, post 63 og kap. 762, (3)

Kopi til:
Ingrid R. Strømsvold

https://www.time.kommune.no/tenester/organisasjon/kontakt-oss-time-kommune/

